
مدیران پشت پرده جانشین مدیرعامل را مشخص کردند؟

نتایجفولادهمچنانقربانیمیگیرد

یاد شـــده و جا کم که بایـــد مینی مال نوشـــت! این هم  بـــرای نوشـــتن آنقـــدر ســـوژه ز
 . مطلب امروز

کتور یا اســـتقلال خوزســـتان یا چوکا یا ۱ از ملوان بندرانزلی نوشـــتن برای من همیشـــه لذت دیگری داشـــته.  همان طور که از ســـپیدرود یا ترا
یشه دارم و  حتی آرارات. عاشـــق اســـم های قدیمی و ســـنتی و تیم های پرطرفدار و ر
وقتی صحبت از اینها می شود، ذوق زدگی ام را نمی توانم پنهان کنم. از نسلی هستم 
که عادت داشـــت صندلی های ورزشـــگاه های ایران در سرتاسر کشور را پر ببیند و 
گر را زیر باران و برف به ورزشگاه می کشاند  یشه شان تماشا برای تیم هایی که اسم و ر
بســـیار احترام قائلم. این ملوان حال خوب که باج نمی دهد و ســـوار موج اســـت و 
پیش می رود و لنگرها را خیلی وقت است کشیده و دیگر قرار نیست درجا بزند یا 

غرق شود. با باد می رود تا جایی که بادبان هایش نفس برای پر کردن داشته باشند 
و این خوب اســـت. فوتبال ایران از پیکان ها و ســـایپاها مدت هاســـت گذر کرده و 
گر  ملوان ها و چوکاها و سپیدرودها و نساجی ها و ابومسلم ها را فریاد می زند. تماشا

نداشته باشی، هویتت به بادی بند است. 

ی ســـکو هم قهر  ی گذاشت و از زخم خنجر نارفیقان 2 هـــادی چوپـــان هم فینال مســـترالمپیا را باخت و رو کرد و رفت. به زبان فارسی استور
ی  گله کرد و بعد به زبان انگلیسی، پستی گذاشت و تشکر خودش از مسئولان برگزار
مسابقه را بیان کرد. هادی چوپان شهر را که نه، دنیا را حد فاصل چند ساعت چند 
یخـــت. برند اصیل بودن، این اســـت که به وقت باختـــن هم نمی توانند  بـــار برهـــم ر
نگاهت نکنند. طبیعتا مشـــوق ترک ســـکو و نبودن در عکس ســـه نفره نیســـتم اما 
هادی چوپان برایم چیزی ورای مسابقاتی است که خیلی هم علاقه ای به آن ندارم. 
من هادی چوپان را به دلیل جسارت تغییر و اراده باورنکردنی اش برای بالا کشاندن 

خـــود از نردبان هـــای لیز این دنیای ظالم بســـیار تکریم می کنم. آدمی که از بنایی و 
ی به جایی برســـد که نقره جهان را پس بزند، بســـیار احترام دارد. این آدم را  گچکار

ورای مدال هایش باید دوست داشت. 

تضییع حقوق باشـــگاه کار درستی است. همچنین شکایت متقابل ۳ بســـیار معتقدم شـــکایت مدیرعامل اســـتقلال از مدیر پیشین بابت 
حجت کریمی از خطیر را هم می پسندم. در فوتبال ایران مدیران خیال شان راحت 
است که می توانند هر بلایی خواستند سر تیم بیاورند و هر چقدر که دل شان خواست 
نابودی و ویرانی بر جای بگذارند و کسی هم کاری به کارشان نداشته باشد. بر این 
باورم که در ایران همه مدیران باید این کار را انجام دهند و همه سازمان ها و نهادها 
و شرکت ها روی امانتداری و مسئولیت پذیری مدیر خود حساب باز کنند. هزاران 
، برایش اصلا مهم  میلیارد بدهی در سال های اخیر به بار آمده چون مدیر پشت میز

نبوده که آینده چه می شود! مسئولیت پذیری را باید به مدیران برگرداند. 
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هومن جعفری
خبرنگار

تجربه نشـــان می دهد وقتی در باشـــگاه فولاد دچار چالش می شـــوند همیشه 
ک  یکـــی از اعضـــا را کنـــار می گذارند تا بلکه به این شـــکل صورت مســـاله را پا
ی اشتباهات صورت گرفته سرپوش بگذارند. طی سال های گذشته  کرده و رو
ی ها معمولا نتیجه نداده اســـت. چه زمانی که ســـعید  این تغییرات و برکنار
ی را کنار گذاشـــتند، چه وقتی که نکونام رفت و چه زمانی که گرشاســـبی  آذر
یان  از این تیم جدا شد، هرگز اتفاق خاصی نیفتاد. حتی خداحافظی منصور
بـــا فولادی هـــا نیز آنچنانکه باید تاثیرگـــذار نبود و حالا وقتی همچنان فولاد در 
سراشیبی سقوط قرار دارد و نتیجه لازم را کسب نمی کند گویا نوبت حمیدرضا 

شعبانی، مدیرعامل این باشگاه رسیده است. 

   معجزه اسپانیایی کارساز نشد
فـــولاد بـــه موفقیت با ســـرمربی جدیـــد خیلی امیـــدوار بود. ایگناســـیو مارتینز 
ی اول خود توانســـت شـــوک مثبتی به تیمش بدهد و دو  اســـپانیایی در دو باز
برد شیرین مقابل هوادار و استقلال خوزستان دو تیم پایین جدولی کسب کرد 
اما در دو دیدار بعد مقابل شمس آذر در اهواز و مس در رفسنجان شکست 
خورد. از اینجا به بعد بحران به شکلی تازه چهره جدیدی از خود به فولادی ها 
یکنـــان این تیم به اوج خود رســـید و  نشـــان داد. انتقـــادات از مدیرعامـــل و باز
 احتمال تغییرات در این باشـــگاه جنوبی نیز قوت گرفت. به نظر می رســـد در 
ادامه قرار است کار سخت تر شود چراکه فولاد در پنج دیدار بعدی خود باید به 
، استقلال، سپاهان و ذوب آهن برود.  کتور ک، ترا ترتیب به مصاف آلومینیوم ارا
ی مشخص تر خواهد  گردانش در این پنج باز بدون شـــک عیار مارتینز و شـــا
گر آنها نتوانند در ادامه مسابقات عملکرد بهتری نشان دهند همچنان  شد و ا

باید تاوان داده و نفرات دیگری را به عنوان قربانی از جمع خود جدا کنند. 

   شعبانی رفتنی  است
این طور که به نظر می رســـد شیشـــه عمر شعبانی در باشگاه فولاد به سرآمده و 
قرار است او را برکنار کنند. با نتایج ضعیف، عملکرد منفی و تیم مسنی که 
کامی های این  فولاد بست به نظر می رسد قرار است این بار شعبانی قربانی نا
گر به خاطر داشته باشید در ابتدای فصل یارگیری هایی صورت  باشگاه شود. ا

گرفت که حتی هواداران هم نسبت به آن انتقاد کردند. در همان زمان پای یک 
دلال در باشگاه فولاد باز شده بود. فردی که هرچند از فعال ترین ایجنت های 
موجود در فوتبال ایران است اما چندان وجهه مثبتی در میان اهالی فوتبال 
ی پیشکســـوتان فوتبال و  ی از کانال های هوادار ندارد. در همان زمان بســـیار
ی با این  حتی برخی از مربیان شاغل در فوتبال خوزستان درخصوص همکار
یان و هم  ایجنت تذکراتی را به باشگاه دادند اما در آن زمان هم علیرضا منصور
ی  شـــعبانی ســـکوت کرده و به کارشان در خفا ادامه دادند غافل از اینکه روز
یان قربانی این ائتلاف  این داســـتان یقه آنها را خواهد گرفت. در ابتدا منصور
گر نگاهی به برخی  شـــد و حالا به نظر می رســـد نوبت شعبانی رسیده است. ا
ید یا ســـایت های داخلی ورزشی خوزستان را مرور  ی بینداز کانال های هوادار
ی مدیرعامل فـــولاد می بینید. تلاش ها برای حذف  کنیـــد رگه هایـــی از برکنار
بدون دردسر شعبانی در حال انجام است و به نظر می رسد به زودی به نتیجه 
ی با  خواهـــد رســـید. زمانی که هواداران فـــولاد در ابتدای فصل از ادامه همکار
یان اعلام نارضایتی کردند این شعبانی بود که با اظهارات پیاپی خود  منصور
ی با این مربی را مثبت جلوه دهد اما درنهایت او و  سعی داشت ادامه همکار
همکارانش در مقابل نارضایتی هواداران فولاد که البته حامیانی هم داشتند 

یان تن دادند.  تسلیم شده و به جدایی منصور
یان شـــود شعبانی  پس از اینکه مقرر شـــد ســـرمربی خارجی جانشـــین منصور
ی با مربـــی خارجی بـــود و در این خصوص  کـــه از ابتـــدا از مخالفـــان همـــکار
ی هـــم در هیات مدیره به وجود آورد پشـــت تریبون رفت  چالش هـــای بســـیار
و ایـــن خبـــر مســـرت بخش را به هـــواداران داد. او درحالی از حضور مارتینز در 
ایران با افتخار توضیح می داد که در واقع تلاش ها برای این مهم از سوی چند 
گر اعتراض های  تن دیگر از اعضای هیات مدیره صورت گرفته بود. به واقع ا
مکـــرر و فشـــارهایی کـــه هواداران در آن زمان به باشـــگاه آوردنـــد نبود، امکان 
نداشت مدیران شرکت فولاد که خود شعبانی را بر رأس کار قرار داده بودند و 
او اجرا کننده فرامین شان بود به این انتقال تن دهند. در نتیجه حضور مارتینز 
یـــم از این رو او می تواند  را نمی توانیـــم دســـتاوردی برای شـــعبانی در نظر بگیر

قربانی نتایج چند هفته اخیر تیم فولاد باشد. 

   مدیر جدید فولاد شناسایی شد
ی شعبانی تلاش می کنند عده ای  همان اندازه که برخی از بیرون برای برکنار
در داخل باشـــگاه هم هســـتند کـــه می خواهند او همچنـــان مدیرعامل فولاد 

بماند. آنها که نگرانند با جدایی مدیرعامل فولاد جایگاه شان به خطر بیفتد 
ی او حس کردند تلاش می کنند با  لارم هایـــی را در جهت برکنـــار و از طرفـــی آ
خـــوب جلـــوه دادن مدیرعامـــل فولاد دســـتاوردهای او را به نوعـــی بولد کرده و 

شرایط ابقای او را فراهم کنند. 
این درحالی است که شعبانی خود بهتر از هر کسی می داند که در حال حاضر 
یک مدیریت او در فولاد مهم نیست چراکه قرار است او قربانی  نقاط روشن و تار
کامی های این باشگاه شده و به نوعی به عنوان مسبب اصلی اتفاقات فعلی  نا
برکنار شود. شاید با این تغییر شوکی به تیم وارد شده و هواداران نیز در آرامش 

ی آورند.  دست از انتقاد برداشته و به حمایت رو
احتمال تغییر مدیرعامل باشگاه فولاد تا حدی به واقعیت نزدیک است که 
حتی صحبت از انتخاب جانشین او نیز شده است . از ایمان دباغ زاده مدیر 
ورزش حرفه ای و قهرمانی باشگاه فولاد جانشین به عنوان جانشین احتمالی 
شـــعبان نام برده می شـــود. دباغ هرچند با ســـمت مدیریتی در باشگاه از این 
اتـــاق بـــه آن اتاق ســـرک می کشـــد اما در واقـــع نماینده کارخانه در باشـــگاه به 
نظرمی رســـد. حتی وقتی مارتینز راهی ایران شـــد اولین نفری که به اســـتقبال 
او رفت با او دست داد و برای حضورش در ایران به او خوش آمد گفت دباغ 
ی رابطه خوبی با حمیدرضا رادکیا، مدیر کمیسیون معاملات  بود. از طرفی و
شرکت فولاد خوزستان که زمانی موقتا و برای مدتی کوتاه مدیرعامل باشگاه 

فولاد شد دارد و این شانس او را افزایش می دهد. 
جالـــب اســـت کـــه شـــاید رادکیا فعلا موقتا بیـــرون گود قـــرار دارد و خودش نیز 
وانمـــود کـــرد علاقـــه ای به فعالیت در باشـــگاه فولاد ندارند امـــا در واقع یکی از 
گردانندگان سیاســـت های این باشـــگاه اســـت. این طور به نظر می رســـد که 
که او  جدایی او بیشـــتر به جهت فرار از زیر بار مســـئولیت ها بوده اســـت چرا
همچنان پیگیر موضوعات مختلف در باشگاه فولاد است اما چون مسئولیتی 

ندارد از هرگونه اتهامی مبراست. 
اینکـــه چـــه کســـانی با چه توانایی هایی مدیر و مربی یک باشـــگاه می شـــوند 
چندان مهم نیست مهم نتایج و تاثیری است که در مدت حضور خود در آن 
باشگاه می گذارند. اینکه مدیران فعلی و مربیان حاضر در باشگاه فولاد چطور 
موفق شدند از یکی از قطب های فوتبال ایران چنین تیم ناتوانی بسازند جای 
ی دارد! در بدترین حالت نیز امکان تخریب باشگاه فولاد و  سوال های بسیار
نزول تا انتهای جدول غیرقابل باور بود اما حالا می بینیم سیاست های غلط 

و آدم های اشتباهی می توانند تا چه حد تخریبگر باشند. 

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

عدم تمایل پرسپولیس برای بازگرداندن لوکادیا

درویشبازیکنپولکینمیخواهد
یحیی گل محمدی با وجود داشـــتن شـــهاب زاهدی و نبیل باهویی در 
خـــط حمله تیمش همچنان کمبود یـــک مهاجم نوک گلزن را در جمع 
سرخپوشان احساس می کند و به همین خاطر به دنبال تقویت تیمش در 
نقل و انتقالات زمستانی است. در این میان برخی از دستیاران او اصرار 
به بازگشت یورگن لوکادیا دارند و قبل از این هم برای بازگشت دوباره او 
تلاش هایی را انجام داده بودند. اما مســـئولان باشـــگاه پرسپولیس اصلا 
دوست ندارند لوکادیا را در تیم شان ببینند. حتی اگر این بازیکن حاضر 
شـــود به خاطر عدم پرداخت جریمه اش به پرســـپولیس یک نیم فصل 
بـــرای ایـــن تیم بـــه میدان برود. هرچند در حـــال حاضر لوکادیا پرداخت 
این جریمه را به باشگاه کانگژو محول کرده و باشگاه چینی هم به دلیل 
بدهی های سنگین و مشکلات مالی در آستانه انحلال است. با توجه 
به این مســـائل بعید اســـت باشـــگاه پرســـپولیس تا مدت ها بتواند 
324 هزار دلارش را از لوکادیا یا باشـــگاه تحت قراردادش بگیرد. 
اما یکی از مهم ترین دلایلی که مدیریت باشگاه پرسپولیس 
تمایل ندارد برای بازگرداندن لوکادیا اقدام کند مساله مالی 
اســـت. لوکادیا در دوران حضورش در پرســـپولیس مدام 
این باشگاه را تحت فشار قرار می داد تا دستمزدش را 
پرداخـــت کنند و زمانی هم که ایران را ترک کرد 
حدود 140 هزار دلار بیشتر از مبلغی که باید 
می گرفت را از باشگاه پرسپولیس دریافت 

پرسپولیس در این فصل بیش از هر زمان که باشگاه کـــرده بـــود. از آنجا 
دیگری با مشـــکلات مالی و کســـری بودجه مواجه است، درویش اصلا 
موافق این نیست بازیکنی را جذب کند که تحمل حتی یک روز عقب 
افتادن دستمزدش را ندارد و خواسته های مالی اش زیاد است. در حالی 
که بازیکنی مثل نبیل باهویی هنوز بعد از مدتی حضور در ایران دریافتی 
از پرسپولیس نداشته و به مساله ای هم اعتراض ندارد. مساله دیگر اینکه 
لوکادیا در دفاعیه اش به فیفا توهین های زیادی هم به کشور ایران داشته که 

این مساله بازگشتش به کشورمان را تقریبا غیر ممکن می کند. 

راهکار قرمزها برای خلاصی از پرونده گلر کروات

رادومجبوراستازفیفاپولبگیرد
همان طور که پیش از این در خبرها داشتیم باشگاه پرسپولیس اگر تا سه 
هفته دیگر مبلغ 400 هزار دلار به رادوشویچ ندهد پنجره نقل و انتقالاتش بسته 
خواهد شد. اما یکی از مسئولان این باشگاه در مورد این پرونده صحبت های 
جالبی را با »فرهیختگان« داشـــت. او گفت: »رادو برای دریافت 400 هزار 
طلبش مجبور است با باشگاه همکاری کرده و رضایت دهد این پول را از 
حساب ما در فیفا بگیرد، در غیر این صورت چند ماهی برای دریافت پولش 
باید صبر کند. از این جهت که او فقط یک بار می توانست برای جریمه 200 
هزار دلاری بابت عقب افتادن اقساط به فیفا شکایت کند که این کار را 
انجام داد و در شرایط فعلی اگر قسط آخر او به تاخیر بیفتد نمی تواند باز 
بـــرای دریافـــت 200 هزار دلار دیگر اقدام کند. ضمن اینکه اگر پنجره نقل و 
انتقالاتی باشگاه بسته شود تا پایان زمان نقل و انتقالات زمستانی فرصت 
داریم طلب رادو را پرداخت کرده و پنجره مان را برای جذب بازیکن احتمالی 
باز کنیم و شاید هم اصلا نخواهیم بازیکنی بگیریم و تا تابستان صبر کنیم. 
اتفاقی که رادو دوست ندارد رخ دهد. به این خاطر او و وکیلش مجبورند 
رضایت دهند که طلب 400 هزار دلاری را خیلی زود از فیفا دریافت کنند.«

پرسپولیس هنوز به مهاجمان سابقش بدهی دارد

پروندهبازپریراوشیخ
باشگاه پرسپولیس از مدت ها پیش به دنبال پرداخت طلب دو بازیکن 
خارجی سابق خود، پریرا و دیاباته از طریق طلبش در فیفا بوده که هنوز 
این کار نهایی نشـــده اســـت. در این مورد باشگاه پرسپولیس در آخرین 
اطلاع رسانی خود فقط عنوان کرده که درخواست پرداخت این طلب ها 
را به فیفا داده ایم اما هنوز از نهایی شدن آن خبر رسمی نداده است. اینکه 
چرا پرداخت این مطالبات اینقدر طولانی شده است را مسئولان باشگاه 
پرســـپولیس اظهار بی اطلاعی می کنند. اما آنچه مشـــخص است، این 
باشگاه مبلغ قابل توجهی بدهی به مهاجمان سابقش که ضعیف ترین 

عملکرد ممکن را در این تیم داشتند، دارد. 

دفاعیه باشگاه استقلال درباره قبول مالیات یامگا:

اینقراردادبرایســـالقبلاستوشامل
قانونفعلینمیشود

کارگروه نظارت بر قراردادها در سازمان لیگ که این روزها به شدت مشغول 
رصد پرونده باشگاه ها بر سر قراردادهای آنهاست، پس از بررسی پرونده 
دو باشگاه پرسپولیس و سپاهان و ارسال پرونده آنها به کمیته انضباطی 
که منجر به کسر امتیاز این باشگاه ها شد،  به سراغ  شکایت چند باشگاه 
ازجمله پرســـپولیس  از اســـتقلال رفته و قرار اســـت با جمع  بندی موارد 

مطرح شده به زودی پرونده اش به کمیته انضباطی ارسال شود. 
 این درحالی است که برخی رسانه ها طی روزهای گذشته مدعی شدند
در قـــرارداد بازیکـــن خارجی باســـابقه آبی ها یعنـــی کوین یامگا تخلف 
صورت گرفته؛ چراکه در قرارداد وی که به مبلغ 550 هزار یورو با استقلال 
بسته شده، پرداخت مالیات برعهده باشگاه گذاشته شده که این امر با 
قوانین جدید مغایرت دارد و حالا استقلالی ها باید پاسخگوی آن باشند. 
نکته قابل توجه اینکه در این خصوص استقلالی ها اعتقاد دارند قرارداد 
بسته شده با یامگا مربوط به سال گذشته بوده و در آن زمان و قبل از اینکه 
قوانین جدید مصوب شود، موضوع مالیاتی برای وی مطرح شده است، 
بنابراین این موضوع در شکایت مطروحه محلی از اعراب ندارد و نمی تواند 

مخاطراتی را برای استقلالی ها ایجاد کند.

اخبار کوتاه

کاروان پرسپولیس حوالی ساعت 6:30 صبح روز گذشته در فرودگاه مهرآباد 
حضـــور پیـــدا کرد تا با پرواز چارتر که برای ســـاعت 7:30 هماهنگ شـــده بود 
راهی شهر دوشنبه پایتخت تاجیکستان شوند که درنهایت این پرواز با یک 
ساعت ونیم تاخیر به کشور همسایه رسید و مورد استقبال گرم مسئولان باشگاه 
یکن پرسپولیس مبتلا  استقلال دوشنبه قرار گرفت. در روزهای اخیر چند باز
به ویروس سرماخوردگی شده بودند. طبعا کادرفنی سرخپوشان نمی توانستند 
یکنان را همراه نبرنـــد، از این رو در همان فرودگاه زدن  ، این باز بـــرای این ســـفر
یکنان و دیگر اعضای تیم اجبار شد تا تعداد مبتلایان به  ماسک برای همه باز
این ویروس افزایش پیدا نکند. با توجه به همین مساله و تاخیر به وجود آمده 
در پرواز سرخپوشان با ناراحتی آنها همراه شد. مخصوصا اینکه آنها صبح زود 
از خواب بیدار شده بودند و انتظار نداشتند پرواز چارتر نیز با تاخیر اینچنینی 
مواجه شود. در این میان هواپیمای سرخپوشان توسط شرکت هواپیمایی به 
رنگ قرمز و آرم این باشـــگاه تزئین شـــده بود که این مساله مورد توجه اعضای 
کثر نفرات این تیم بعد از پیاده  تیم پرسپولیس قرار گرفت تا حدی که تقریبا ا
شدن در فرودگاه شهر دوشنبه سعی کردند یک عکس یادگاری در کنار هواپیما 
بگیرند. کاروان پرسپولیس بعد از رسیدن به فرودگاه شهر دوشنبه خیلی سریع 
( شـــد و در این محل مورد  راهی هتل هیلتون )بهترین و بزرگ ترین هتل شـــهر
اســـتقبال تعدادی از فوتبال دوســـتان ایرانی قرار گرفت. هرچند سرخپوشـــان 
به خاطر خستگی سریعا به اتاق های خود رفته و مشغول استراحت شدند. 

   لیدرها هم بودند
یش و اعضای هیات مدیره پرسپولیس در این سفر صلاح ندانستند  رضا درو
تیم را همراهی کنند. بدون شک شکاف به وجود آمده بین یحیی گل محمدی 
گردانش با مدیرعامل و برخی از اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس  و شا
در این مورد بی تاثیر نیست. البته شاید هم شهر دوشنبه برای برخی از مدیران 
پرسپولیس جذابیت لازم را نداشت. به هر صورت در غیاب آنها، تعدادی از 
لیدرهای باشگاه پرسپولیس همراه تیم راهی تاجیکستان شدند. البته یحیی 
گل محمدی هیچ موقع اجازه نمی دهد که در سفرها لیدرها و خبرنگاران کنار 
تیم باشند اما چون پرواز به تاجیکستان هفته ای یکی دو بار انجام می شود، 
به درخواســـت باشـــگاه این دو گروه اعزامی استثنائا همراه سرخپوشان بودند 
امـــا در تاجیکســـتان از جمـــع سرخپوشـــان جـــدا شـــده و در هتـــل دیگری با 
هماهنگی باشگاه پرسپولیس مستقر شدند. حالا اینکه یحیی گل محمدی 
بـــه خبرنـــگاران و لیدرهای حاضر در تاجیکســـتان اجازه حضور در تمرین را 
بدهد، تا عصر دیروز مشـــخص نبود. در واقع آنها تا آن موقع اجازه حضور در 

گردان یحیی را نداشـــتند اما امـــروز به مدت 15  محـــل تمرین شـــا
دقیقـــه می تواننـــد نظاره گر تمرین این تیم باشـــند. بعد از اســـتقرار 
سرخپوشـــان در هتـــل هیلتون کمترین اخبـــار از این تیم به بیرون 

یافتی با خبر شدیم که حدود  درز پیدا کرد. اما طبق اخبار در
ی ســـرماخوردگی شـــده و این  یکن تیم مبتلا به بیمار 7، 8 باز
مساله باعث نگرانی یحیی گل محمدی و دستیارانش شده 
بود. در واقع حریف اول پرسپولیس قبل از مقابله با استقلال، 
ویروس ســـرماخوردگی اســـت. کادر پزشکی سرخپوشان در 

این ســـفر ســـخت درگیر رسیدگی به مبتلایان به ویروس 
ســـرماخوردگی و پیشـــگیری از شـــیوع این ویروس در 

جمع سرخپوشان است. 

   تغییرات اجباری؟
یکنان ســـرماخورده پرســـپولیس  تعداد بالای باز

تمرین عصر دیروز این تیم را نیز تحت الشعاع 
قـــرار داد. از ایـــن رو یحیی بـــرای انتخاب 

ترکیب ایده آلش برای مصاف با استقلال 
شاید مجبور شود که چند تغییر اجباری 

در ارنجش ایجاد کند. البته تنها پستی 
کـــه او نمی توانـــد در آن تغییـــر ایجاد 

کند، خط دروازه است. جایی 
که علیرضـــا بیرانوند 

بـــا وجـــود ابتـــلا بـــه 
سرماخوردگی چون 

مطمئنـــی  نشـــین  جا
ی مقابل حریف تاجیک اســـت. هرچند حال عمومی  نـــدارد محکـــوم به بـــاز
گفته نماند که فصل پیش نیز در اواســـط  او در اردو خوب به نظر می آمد. نا
ی  ی سرخپوشان رسید و قبل از باز نیم فصل دوم ویروس سرماخوردگی به اردو
کتور بود که گولســـیانی و ســـرلک موقع گرم کردن از حال رفتند  برگشـــت با ترا
ی آنها را از ترکیب بیرون آورد. اتفاقی که  و یحیی مجبور شـــد قبل از آغاز باز

شاید این بار در تاجیکستان رخ دهد. 

   باهویی یا زاهدی؟
ی اخیـــر تیمش با صنعت نفـــت آبادان تصمیم  یحیـــی گل محمـــدی در باز
گرفت نبیل باهویی را در ترکیب اصلی قرار دهد تا عیار گلزنی او را بسنجد. 
ی بسیار پرتلاش و دونده ظاهر شد اما نشان داد ذاتا  گرچه نبیل در این باز ا
گلزنی خوبی نیســـت و ضربات نهایی را خیلی بادقت نمی زند. در مورد این 

ی نسبتا راحتی نبیل  تصمیم یحیی باخبر شدیم که او از عمد در چنین باز
یـــش بفهماند که خرید  را در ترکیـــب اصلـــی گذاشـــت تا بـــه نوعی به رضا درو
خوبـــی نکـــرده اســـت. در حـــال حاضر زمزمه هایـــی در مورد اینکـــه یحیی در 
نیم فصـــل بـــرای تیمش مهاجم نوک خارجی می خواهد شـــنیده می شـــود، از 
ایـــن رو می خواهـــد قبـــل از آغاز نقل و انتقالات زمســـتانی عیار واقعی نبیل را 
گر مهاجم ســـوئدی  به مدیران باشـــگاهش نشـــان دهد. با توجه به این قضیه ا
ی های آینده خواســـته های یحیـــی را در امر گلزنی  پرســـپولیس نتوانـــد در باز
ی  برآورده ســـازد شـــاید خیلی زود از تفکرات او حذف شـــود. اما اینکه در باز
ی را آغاز خواهد کرد یا شـــهاب، هنوز مشـــخص نیســـت. آنچه  فردا نبیل باز
مشخص است با توجه به میانگین قدی تقریبا پایین استقلالی ها، یحیی از 
ی استفاده خواهد برد. البته  یکنان بلندقامت و سرزن بیشتری در این باز باز

گر ویروس سرماخوردگی اجازه دهد او فنی تصمیم بگیرد.  ا

مقابله پرسپولیس با ویروس سرماخوردگی قبل از مصاف با استقلال؛ زدن ماسک در اردوی سرخپوشان اجباری شد

احتمالچندتغییردرترکیباصلیقرمزها
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش


